
Van:
Verzonden: maandag 3 oktober 2022 18:11

Aan: Bekhuis, Ursula
CC:
Onderwerp: AZC Albergen

B ste þÿ "
Hierbij laat ik je even weten dat wij (WABO) vanaf vorige week vooroverleg voeren met het COA en met

s.  is het adviesbureau die de aanvraag namens het COA gaat verzorgen. Voor de duidelijkheid: 
er is nog geen aanvraag, alleen vooroverleg. Het vooroverleg wordt gevoerd om over en weer duidelijk te krijgen
wat er voor de uiteindelijke aanvraag nodig is wat betreft onderbouwingen, onderzoeken, etc. Ook zullen we het in

het vooroverleg met elkaar afstemmen wanneer het een goed moment is om de officiële aanvraag in te dienen. Ik
verwacht een aanvraag nog niet binnen hele korte termijn.

In de Projectgroep moeten we het nog hebben over wanneer we dit (het feit dat we vooroverleg voeren) op welke
wijze naar buiten brengen. Pas bij een officiële aanvraag zijn we verplicht om te gaan publiceren, etc. Dat is nu nog
niet aan de orde.

Als er vragen zijn hoor ik het graag.

Bovenstaande informatie heb ik vanmiddag al even met Hilde gedeeld.

m.vr.gr


